
Zpráva o činnosti VV KSST Olomouc za uplynulé období i se 
zaměřením na období 2020-2024 

  

Tato zpráva je koncipována formou zdůraznění některých informací z jednotlivých zpráv 
odpovědných členů VV KSST, kde je řada dalších informací charakterizujících danou oblast. 
Protože končí 4leté funkční období činnosti VV KSST Olomouc, pokusil bych se spíše 
zhodnotit i toto období. Jenom připomínám, že jste měli možnost sledovat v tomto období 
činnost VV KSST formou zápisů z jednání VV, které byly pravidelně zveřejňovány na našich 
stránkách. 

1. Mládež 

V této oblasti nastal za uplynulé období největší progres – počet KBTM s hojnou účastí 
(průměr 110 hráčů), TOP turnaje, KP mládeže ve všech kategoriích včetně přeborů družstev 
atd. a potvrdil se trend z předchozích sezón, kdy se více hráčů začalo prosazovat i na 
republikové úrovni. Největším úspěchem je zisk titulu mistrů ČR ve čtyřhře U15 páru 
Skřivánek a Štěpánek, kteří navíc na LODM v Českých Budějovicích obsadili 3.místo a 
získali tak pro Olomoucký kraj bronzové medaile. Na základě výše uvedeného získali dotaci 
z Olomoucké krajské organizace ČUS pro talentovanou mládež. Je faktem, že VV KSST tuto 
činnost podporuje a jde bezesporu o naši nejúspěšnější oblast činnosti, ale bez spolupráce 
všech trenérů, rodičů a dalších přátel stolního tenisu bychom nebyli tam kde jsme. 

2. Sportovně technická problematika 

Základní činností tohoto úseku je řízení dlouhodobých mistrovských soutěží, pořádání KP a 
krajského kola Českého poháru. Je pravdou, že soutěže dospělých se nevyvíjí takovým 
progresem jako mládež, schází nástavba v podobě účasti našich družstev v nejvyšších 
soutěžích, resp. jednotlivců na vrcholných akcích. Ale na druhé straně musím konstatovat, že 
oproti některým krajům pořádáme pravidelně soutěž divize žen, rovněž organizujeme každým 
rokem krajské kolo Českého poháru za velkého zájmu našich družstev, pořádáme každým 
rokem krajské přebory dospělých. Ještě se musím zmínit o skutečnosti, že jsme zvládli 
nelehké období covidu a rovněž skutečnost, že Národní sportovní agentura moc finančně 
nepodporuje výkonnostní sport. 

3. Rozhodčí 

V oblasti rozhodčích se náš kraj může chlubit vysokým počtem často obsazovaných 
rozhodčích na celorepublikových a mezinárodních akcích a v současné době máme v rámci 
kraje 8 rozhodčích s nejvyšší národní licencí, z toho 5 s mezinárodní licencí. 

4. Úsek trenérsko-metodický, regiony 

Ve zprávě Petra Altmana je uvedeno hodně zajímavých informací, takže to ponechám na jeho 
podání. Jenom bych se zmínil, že budeme nadále pokračovat v mentorování trenérů mládeže 
pod vedením Tomáše Demka, dále že v roce 2023 dokončili studium licencí B trenéra 
stolního tenisu celkem 4 trenéři, v letošním roce plánují ukončit studium trenéra B další  
3 trenéři Olomouckého kraje. I když jsme byli na školení nejpočetněji zastoupeným krajem,  



domnívám se, že tento počet je stále nedostatečný zejména z pohledu a potřeb mládeže. Proto 
chceme i nadále uplatňovat motivační bonus ve výši 3 000 Kč pro trenéry, kteří dosáhnou 
licence A nebo B. Co se týče regionů jsme ovšem nesplnili slib o pořádání společných porad 
VV KSST s jednotlivými VV RSST.  

5. Dozorčí rada 

Zde musím konstatovat, že spolupráce byla na úrovni, předseda Ing. Roman Kovačík se 
pravidelně zúčastňoval jednání VV KSST, jeho reálné připomínky a náměty jsme často 
akceptovali. 

6. Ekonomika 

Tato oblast patří rovněž mezi naše silné stránky – každoročně uvádím, že naše finanční 
situace je dobrá. Podrobněji to bude samozřejmě rozvedeno v bodě o rozpočtu. Polepšili jsme 
se v získávání dalších finančních zdrojů (dříve pouze ČAST). V roce 2023 jsme získali 
z Magistrátu města Olomouc a z Krajské organizace ČUS celkem 91 810 Kč, v návrhu 
rozpočtu na rok 2024 počítáme s celkovou částkou z těchto zdrojů ve výši 96 999 Kč. Je zde 
ale jedna velká neznámá – Konference ČAST 2024 navýšila členské příspěvky na 500 Kč pro 
dospělé, na 400 Kč na mládež a na 100 Kč pro ostatní, ale současně bude nařízen odvod 
z těchto navýšených ČP ve výši 200 z každého registrovaného člena. Je to z důvodu 
požadavku NSA pro možnost žádat dotace pro ČAST.  Existuje ale reálné nebezpečí, že 
některé oddíly převedou své hráče mezi ostatní s menším příspěvkem. V návrhu našeho 
rozpočtu se to projevuje. Jedná se o pokles evidenčních poplatků oproti roku 2023 o 25 000 
Kč, tento pokles nepokryje ani navýšení dotace ze strany ČAST na 180 000 Kč (+10 000 Kč 
oproti roku 2023).   

Přehled o financích: 

• Spořící účet:  317 349,06 Kč (k 30. 6. 2024) 
• Termínovaný vklad: 523 227,49 Kč (k 30. 6. 2024) 
• Pokladna:   3 838,00 Kč (k 30. 6. 2024) 
• Běžný účet:  58 878,04 Kč (k 3. 7. 2024) 

7. Krajský manažer 

Je to nový fenomén, se kterým se bude muset poprat nově zvolený VV KSST. Podle představ 
VV ČAST má být nápomocen funkcionářům KSST, ale je skutečností, že v návrhu činností se 
řada jeho činností dubluje s prací VV KSST. Termín pro přihlášení do výběrových řízení byl 
stanoven na 15. 7. 2024. Dle slov VV ČAST nebudou tito manažeři dosazování do 
jednotlivých krajů proto vůli VV KSST, resp. budou vykonávat činnosti dle dohody s KSST. 
Uvidíme, jaký bude zájem o tyto pozice. Mají být financovány právě z těch odvodů ve výši 
200 Kč na registrovaného člena. 

8. Poděkování 

Dovolte mi poděkovat všem, kteří s námi vydrželi spolupracovat uplynulé 4 roky, děkuji 
všem, kteří se starají o rozvoj stolního tenisu v našem Olomouckém kraji, děkuji všem 
pořadatelům turnajů, trenérům, rodičům, bez kterých by to nebylo zejména u mládeže možné, 



a všem ostatním, které  jsem zde nejmenoval. Rovněž děkuji za podporu ČAST (i když by 
mohla být vyšší).  

Na závěr děkuji všem členům VV KSST za spolupráci, že jsme vydrželi spolupracovat 4 
roky, i když některé diskuse byly košaté, ale vždy jsme se na závěrech shodli – Pavel 
Prázdný – mládež, Petr Altman – trenérsko-metodický úsek a regiony, Jakub Chalupa – 
sekretář a práce všeho druhu, Jan Beneš ml. – úsek sportovně technický a rozhodčí a Roman 
Kovačík – dozorčí rada. 

Samozřejmě přeji nově zvolenému VV KSST Olomouc hodně úspěchů v jeho náročné práci a 
samé dobré spolupracovníky a příznivce, kteří budou posouvat stolní tenis v našem kraji 
k vyšší kvalitě jak co do výkonnosti tak i ve zvyšování členské základny. 

  

Olomouc, 4. července 2024 

Ing. Jiří Juřena 

předseda VV KSST Olomouc, v.r.   

 


